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PROTOKÓŁ Nr 39/2022 

z obrad XXXIX Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Gręboszów, która odbyła się w dniu 27 czerwca 

2022 r. w świetlicy Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa w Gręboszowie 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2022 r. o godz. 13:00. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagrania z obrad.  

Link do nagrania: https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2153529,relacja-z-xxxix-sesji-

rady-gminy-greboszow-dnia-27062022-r.html 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych (radny Tomasz Koziara uczestniczył w sposób zdalny) 

1. Katarzyna Czupryna 

2. Edyta Dąbroś 

3. Stanisław Dubiel 

4. Franciszek Dymon 

5. Jan Gaweł 

6. Sylwester Gaweł 

7. Krzysztof Kosoń 

8. Stanisław Koziara 

9. Tomasz Koziara 

10. Stanisław Misiaszek 

11. Marek Mosio 

12. Piotr Polanowski 

13. Eugeniusz Wójtowicz 

14. Wiesław Wytrwał 

Krzysztof Gil - Wójt Gminy 

Zdzisław Kogut - Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy 

Bożena Furgał - Skarbnik Gminy  

Sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych i kierownicy referatów Urzędu Gminy - listy 

obecności dołączone są do protokołu stanowią załączniki Nr 1, 2 i 3.  
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Ad.1.  

Przewodniczący Rady Marek Mosio otworzył obrady XXXIX Zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

VIII kadencji 2018 – 2023. Powitał przybyłych gości: Posła na Sejm RP Piotra Saka, starszego 

aspiranta Mateusza Cygana i aspiranta sztabowego Jarosława Czuprynę z Komendy 

Powiatowej Policji w Dąbrowie Tarnowskiej. Powitał również Wysoką Radę, Wójta Gminy, 

pracowników oraz kierowników jednostek organizacyjnych. Poinformował, że sesja jest 

transmitowana online, powitał Internautów. Następnie odczytał klauzulę RODO. Stwierdził, że 

ustawowy skład rady to 15 radnych, obecnych na sesji jest 15 radnych. Jest wymagane quorum 

do podejmowania prawomocnych decyzji. Prosił o elektroniczne potwierdzenie gotowości do 

głosowania. Gotowość potwierdziło 15 radnych. 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do porządku obrad, który radni otrzymali wraz 

z zawiadomieniem na Sesję? W związku z brakiem uwag porządek obrad został przyjęty 

i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu  

10 czerwca 2022 r. 

4. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

6. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Gręboszów w roku 2021. 

7. Debata nad Raportem o stanie Gminy Gręboszów w roku 2021. 

8. Głosowanie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Gręboszów. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Gręboszów za 2021 r. oraz absolutorium dla Wójta Gminy Gręboszów: 

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy Gręboszów za 2021 rok, 

b) przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za rok 2021, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Gręboszów w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi z tytułu 

wykonania budżetu Gminy za 2021 rok, 
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d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gręboszowie za rok 2021, 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gręboszów za 2021 rok, 

f) głosowanie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Gręboszów za 2021 rok. 

10. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Dąbrowskiemu, 

b) zmiany uchwały budżetowej Gminy Gręboszów na 2022 rok, 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2022 - 2028, 

d) zmiany „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gręboszów na lata 2018 - 2023 

z perspektywą do roku 2025”, 

e) wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla 

bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, na 

terenie gminy Gręboszów. 

11. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gręboszowie 

za 2021 rok. 

12. Sprawozdanie z monitoringu Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

w Gminie Gręboszów na lata 2020 - 2026 za 2021 rok. 

13. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

14. Sprawy bieżące, dyskusja, wolne wnioski. 

15. Zakończenie obrad.
 
 

Porządek obrad stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu z obrad XXXVIII 

Zwyczajnej Sesji Rady Gminy, która odbyła się 10 czerwca 2022 r.? 

W związku z brakiem uwag protokół został przyjęty. 

Ad.4. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta 

Gminy. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

Ad.5. 

Punkt ten to wnioski i interpelacje radnych. Przed przystąpieniem zgłaszania wniosków przez 

radnych głos zabrał starszy aspirant Mateusz Cygan, który przekazał informacje dotyczące 
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zwracania uwagi na bezpieczeństwo dzieci i młodzieży podczas wakacji, bezpieczeństwo nad 

wodą a także bezpieczeństwo rolników podczas prac polowych. Przypomniał o działalności 

punktu przyjęć dzielnicowego w każdy czwartek w godz. od 14:00 do 16:00.  

Następnie wnioski i interpelacje składali następujący radni i dotyczyły one takich spraw jak: 

− Franciszek Dymon w imieniu mieszkańców gminy i wsi Karsy wnioskował 

o zamontowanie lustra przy drodze w Karsach. Jest to pierwsze skrzyżowanie od 

Gręboszowa. Wyjazd z tej uliczki jest bardzo niebezpieczny, gdyż jest słaba 

widoczność. Lustro przedłużyłoby widoczność z 30 do 150 m. Pytał jak wygląda sprawa 

zakupu węgla? Media rządowe propagowały, aby wstrzymać się z zakupem węgla, gdyż 

będzie on w cenie 1 000,00 zł za tonę. Nikt jednak nie wie jak to będzie wyglądać, kto 

będzie mógł ten węgiel kupić i za ile konkretnie? Mieszkańcy się o to pytają, dlatego 

prosił, aby udzielić odpowiedzi w tym temacie. Jeśli na dzień dzisiejszy nic nie 

wiadomo to w przypadku pojawienia się informacji w tej sprawie, by jak najszybciej 

przekazać ją mieszkańcom. Powiedział też, że interesuje go budynek Świętej Anny, 

który kiedyś jako gmina przejęliśmy i stanowi własność gminy. Budynek ten jest 

w centrum Gręboszowa i trochę straszy swoim wyglądem. Wymaga on remontu. Jeśli 

my jesteśmy gospodarzami, to nie świadczy to dobrze o naszej gospodarności czy 

wizerunku naszej gminy. Zwrócił się z prośbą, aby zająć się tym budynkiem. Mówił, że 

wie iż nie jest to łatwe, bo budynek jest zabytkiem i muszą być tu spełnione 

odpowiednie warunki. Trzeba się jednak domagać, aby na ten cel przeznaczyć środki 

i budynek został wyremontowany. Skoro wybudowali go ludzie w czasie zaborów, 

kiedy była bieda, to my dzisiaj powinniśmy się szczególnie starać o niego, by widać 

było, że ma gospodarza. 

− Jan Gaweł – korzystając z obecności zacnego gościa poruszył swój sztandarowy temat 

jakim jest potok Hubenicki, gdyż dotyczy to finansowania przez Wody Polskie. 

Wyjaśnił, że ówczesny Zarząd Melioracji budując przepompownie o bardzo dużej 

wydajności w drugim etapie miał również podjąć prace przy przebudowie tegoż potoku. 

W momencie tej dobrej zmiany zadanie to poszło w odstawkę, zostało przesunięte. Na 

ostatniej Sesji Nadzwyczajnej podjęliśmy uchwałę dotyczącą współfinansowania 

utrzymania tego potoku i Kanału Zyblikiewicza, który też przepływa przez teren gminy 

Gręboszów. Radny mówił, że jemu szczególnie chodzi o ten potok Hubenicki, gdyż jest 

tutaj sytuacja specyficzna. Jeśli potok nie zostanie uregulowany to przepompownia 

dalej nie będzie spełniać swojego zadania, a jeśli już to w bardzo niskim procencie. 

Inwestycja ta powstała za tamtej ekipy rządzącej, kosztowała 16 000 000, 00 zł. i na 
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dzień dzisiejszy jest to obiekt niewykorzystany a pola znajdujące się w depresyjnym 

terenie są zalewane. Jesteśmy gminą typowo rolniczą i w związku z powyższym to 

powinno być priorytetowym zadaniem, po to by zachować bezpieczeństwo upraw. 

W zeszłym roku mieliśmy nawalny deszcz, który spowodował podtopienia terenów. 

W związku z powyższym zwrócił się do Pana Posła, aby dotarł do Polskich Wód, by 

znalazły się jakieś środki na przebudowę tego potoku. Jest przewidziana kwota 

3 000 000,00 zł. na projektowanie tej inwestycji, ale może jakoś udałoby się to 

przyspieszyć, by realizacja tego zadania nabrała tempa. Będzie to inwestycja 

kosztowna, bo pewnie w granicach 10 000 000,00 zł., ale innej opcji nie ma. 

Ad.6. 

Zdzisław Kogut – zastępca Wójta Gminy przedstawił „Raport o stanie Gminy Gręboszów 

w roku 2021”. Poinformował, że raport ten umieszczony został na stronie Internetowej Gminy. 

Przewodniczący Rady dodał, że wszyscy radni otrzymali ten dokument i mieli możliwość aby 

się z nim zapoznać. 

Raport stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.  

Ad.7. 

Prowadzący obrady otworzył debatę nad „Raportem o stanie Gminy Gręboszów w roku 2021”. 

Wyjaśnił, że zgodnie z przepisami w debacie nad raportem gminy mogą brać udział radni 

a także mieszkańcy. Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w debacie składa do 

Przewodniczącego Rady pisemne zgłoszenie, poparte podpisami (w przypadku naszej gminy) 

co najmniej 20 osób. Zgłoszenie takie składa najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który 

zwołana została sesja, podczas której ma być przedstawiany raport o stanie gminy. 

Mieszkańcy gminy nie zgłosili udziału w debacie nad „Raportem o stanie Gminy Gręboszów 

w roku 2021”. 

Radni również nie zabierali głosu w debacie nad raportem. 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla 

Wójta Gminy Gręboszów a Zdzisław Kogut – Zastępca Wójta przedstawił uzasadnienie do 

projektu uchwały. Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu 

głosowania radnych wynik głosowania był następujący: za było 15 radnych, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0, nieobecnych 0. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr XXXIX/325/2022 w sprawie wotum 

zaufania dla Wójta Gminy Gręboszów została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do 

niniejszego protokołu). 
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Ad.9. 

a. Skarbnik Gminy Pani Bożena Furgał odczytała Uchwałę Nr S.O.IX.423.5.2022 Składu 

Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie z dnia 25 

kwietnia 2022 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Gręboszów za 2021 rok. 

b. Radny Krzysztof Dymon – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił Uchwałę 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gręboszów Nr 1/2022 z dnia 13 maja 2022 r. 

i wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Gręboszów z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok. 

c. Bożena Furgał – Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę Składu Orzekającego 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie Nr S.O.IX.424.5.2022 

z dnia 26 maja 2022 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Gręboszów w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Gręboszów za 2021 rok. 

d. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Gręboszowie za rok 2021. Bożena Furgał – Skarbnik Gminy objaśniła projekt 

uchwały. Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy 

w sprawie projektu uchwały:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

pozytywna. 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: 

pozytywna. 

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nikt z radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu w dyskusji. Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych, 

wynik głosowania był następujący: za było 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 

0, nieobecnych 0. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu Uchwała Nr XXXIX/326/2022 w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Gręboszowie za rok 2021 została podjęta. 
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Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

e. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gręboszów 

za 2021 rok. Następnie Bożena Furgał – Skarbnik Gminy objaśniła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna.  

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

pozytywna.  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: 

pozytywna.  

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nikt z radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu w dyskusji. Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych, 

wynik głosowania był następujący: za było 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 

0, nieobecnych 0. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr XXXIX/327/2022 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Gręboszów za 2021 rok została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 

f. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie absolutorium 

z tytułu wykonania budżetu Gminy Gręboszów za 2021 r. i poddał go pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych 

wynik głosowania był następujący: za było 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 

0, nieobecnych 0. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr XXXIX/328/2022 w sprawie 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Gręboszów za 2021 r. została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady w asyście Wiceprzewodniczących Rady Gminy złożyli Wójtowi 

i Skarbnik Gminy gratulacje w związku z otrzymanym absolutorium i wręczyli kwiaty. 

Wójt dziękował za udzielone wotum zaufania i absolutorium. Skarbnik Gminy 

przyłączyła się do tych podziękowań. 
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Ad.10. 

a. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Dąbrowskiemu. Następnie 

Bożena Furgał – Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna.  

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

pozytywna.  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: 

pozytywna.  

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nikt z radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu w dyskusji. Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych 

wynik głosowania był następujący: za było 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 

0, nieobecnych 0. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr XXXIX/329/2022 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Dąbrowskiemu 

została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu. 

b. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Gręboszów na 2022 rok. Bożena Furgał – Skarbnik przedstawiła 

projekt uchwały i omówiła załączniki do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna.  

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

pozytywna.  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: 

pozytywna.  

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nikt z radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu w dyskusji. Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych 

wynik głosowania był następujący: za było 15 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 

0, nieobecnych 0. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr XXXIX/330/2022 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Gręboszów na 2022 rok. została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu. 

c. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gręboszów na lata 2022 - 2028 a Bożena 

Furgał Skarbnik Gminy objaśniła projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna.  

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

pozytywna.  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: 

pozytywna.  

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nikt z radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu w dyskusji. Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych 

wynik głosowania był następujący: za było 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 

0, nieobecnych 1, Tomasz Koziara nie brał udziału w głosowaniu. Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXXIX/331/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gręboszów na lata 2022 - 2028 została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu. 

d. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Gręboszów na lata 2018 - 2023 

z perspektywą do roku 2025” a Mieczysław Mamulski – kierownik Referatu Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna.  
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Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

pozytywna.  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: 

pozytywna.  

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Nikt z radnych nie wyraził chęci 

zabrania głosu w dyskusji. Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych 

wynik głosowania był następujący: za było 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 

0, nieobecnych 1. Tomasz Koziara nie brał udziału w głosowaniu. Imienny wykaz 

głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XXXIX/332/2022 w sprawie zmiany „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Gręboszów na lata 2018 - 2023” z perspektywą do roku 2025” została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu. 

e. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wymagań jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie 

ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych 

zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, na terenie gminy 

Gręboszów a Mieczysław Mamulski - kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie 

projektu uchwały:  

Komisja Rewizyjna: pozytywna.  

Komisja Spraw Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

pozytywna.  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: 

pozytywna.  

Następnie otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w dyskusji.  

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Po przeprowadzonym 

głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik głosowania był 

następujący: za było 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0, nieobecnych 

1.Tomasz Koziara nie brał udziału w głosowaniu. Imienny wykaz głosowania 

dotyczący przyjęcia uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr 

XXXIX/332/2022 w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
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ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami oraz prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk 

i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, na terenie gminy Gręboszów została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.  

Prowadzący obrady ogłosił 7 minut przerwy. 

Ad.11. 

Elżbieta Ciochoń – kierownik GOPS przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Gręboszowie za 2021 rok i wyjaśniła, że dokument ten zawiera 

informacje dotyczące zadań realizowanych przez GOPS, które określa Statut Ośrodka, ustawy 

oraz akty wykonawcze ustaw. Zawiera też informacje o kadrze GOPS, liczbie osób, które 

otrzymały świadczenia z pomocy społecznej. Przedstawione zostały w nim informacje 

dotyczące funkcjonowania Placówki Wsparcia Dziennego, Klubu Senior+, Punktu 

Konsultacyjno - Informacyjnego oraz Zespołu Interdyscyplinarnego. Jest też informacja 

o współpracy z organizacjami pozarządowymi realizującymi zadania opieki społecznej. 

Dokument jest zamknięty podsumowaniem oraz potrzebami związanymi z realizacją zadań  

w zakresie pomocy społecznej. Kierownik GOPS prosiła o zadawanie pytań dotyczących tego 

sprawozdania. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w tym temacie. 

Ad.12. 

Elżbieta Ciochoń – kierownik GOPS przedstawiła Sprawozdanie z monitoringu Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Gręboszów na lata 2020 - 2026 za 2021 

rok. 

Prosiła o zadawanie pytań dotyczących tego dokumentu. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu w tej sprawie. 

Ad.13. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zapytania radnych i tak: 

− odnośnie sprawy montażu lustra to dopiszemy ten wniosek do pozostałych wniosków 

zgłaszanych przez sołtysów. Po przeglądzie letnim lustra te będą montowane. 

− odnośnie budynku Św. Anny – budynek ten jest naszą własnością. Kuria przekazała 

nam ten obiekt właśnie po to, aby go wyremontować i zaadoptować pod nasze cele 

kulturowe. Składając wniosek za pierwszym razem nie otrzymaliśmy dofinansowania 

na remont. Potem były jeszcze kwestie właśnie z konserwatorem zabytków. W tym 

momencie jesteśmy w trakcie aktualizacji ewidencji zabytków gminnych. Musimy ten 

obiekt wpisać, uzupełnić opisy i to też jest kwestia konserwatora. Są takie zapowiedzi, 
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że w najbliższych miesiącach uruchomią się środki właśnie dla zabytków, więc liczymy, 

że to dofinansowanie uda się też pozyskać. Słyszymy również, że środki z KPO mają 

być uruchomione. Na zabytki będzie przeznaczona jakaś ich część. Wymaga to po 

prostu cierpliwości i trochę czasu. Mamy to na uwadze. Wiemy o tym w jakiej kondycji 

jest ten budynek, ale nie jest to aż tak palący temat. Trudno abyśmy w ciągu roku od 

pozyskania tego obiektu zrobili jego generalny remont, skoro budynek ten stoi w takiej 

kondycji już od 10 czy 20 lat. W najbliższym czasie doczeka się remontu, ale na razie 

trzeba po prostu poczekać. 

− odnośnie zakupu węgla i programu z tym związanego, nie posiadamy żadnych 

oficjalnych informacji w tym temacie. Nie jesteśmy żadną stroną w tym programie. 

Stronami są spółki skarbu państwa, które sprzedają węgiel i osoby, które handlują tym 

węglem. Jest z nami dzisiaj parlamentarzysta, który zapewne przybliży ten temat 

− odnośnie problemu potoku Hubenickiego, który tutaj przedstawił Pan Radny Gaweł 

i który przedstawia na każdym zebraniu, na każdym spotkaniu. Jest to oczywiście 

ważny temat i do tego wszyscy się przyłączamy i podejmujemy też działania w tym 

zakresie. Taka aktualizacja najnowszego porozumienia, które już podpisaliśmy 

odnośnie konserwacji tego kanału w zeszłym tygodniu opiewa na kwotę 150 000 zł. 

Prace mają być wykonane do połowy października, z czego gmina Gręboszów będzie 

partycypować w wysokości 45 000 zł maksymalnie, 105 000 zł. będą finansować Wody 

Polskie. Jest również zapis, który mówi, że gdyby ta kwota przewyższyła po przetargu 

te wartości, gmina Gręboszów będzie finansować maksymalnie 30% tego zadania. Na 

bieżąco oczywiście pracujemy również nad koncepcją przebudowy tego kanału itd., 

żeby to wszystko miało ręce i nogi. Wracamy do tematu modernizacji kompleksowej 

potoku. Chcemy, aby jednym z elementów modernizacyjnych była właśnie retencja. 

Jest program na ten element i element ten kosztuje trzy miliony złotych. Tutaj też trzeba 

cierpliwości. Nie da się przeskoczyć etapu projektowania, nie da się przeskoczyć etapu 

koncepcji. Nie da się też przeskoczyć pozyskania pozwolenia na budowę. Bez projektu 

nikt tego nie da. Specjaliści będą mieli co robić, żeby zaproponować rozwiązania, żeby 

były prawidłowe i żeby to działało, a nie aby znowu wydać ogromne pieniądze a potem 

i tak ta woda nie dopłynie. Trzeba się pochylić nad tym problemem bardzo poważnie. 

Ad.14. 

Przed przystąpieniem do dyskusji Krzysztof Gil – Wójt Gminy i Jerzy Misterka – Prezes 

Zarządu Gminnego ZOSP RP wręczając statuetkę dziękowali obecnemu na Sesji Posłowi na 

Sejm RP Piotrowi Sakowi za wsparcie w sprawie pozyskania samochodu ratowniczo-
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gaśniczego dla jednostki OSP Ujście Jezuickie. Dziękowali również za coroczne wsparcie 

z Funduszu Sprawiedliwości na zakup wyposażenia dla jednostek OSP. Są to ogromne środki, 

bo samochód kosztował 1 050 000,00 zł. plus sprzęt. Wójt Gminy powiedział „Panie Pośle, 

dziękujemy i oczywiście liczymy na dalszą współpracę w tym zakresie”. 

Korzystając z okazji Krzysztof Gil – Wójt Gminy i Jerzy Misterka – Prezes Zarządu Gminnego 

ZOSP RP wręczyli również statuetki i dziękowali radnym Rady Gminy za przeznaczenie 

z budżetu gminy środków na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego dla jednostki OSP 

Ujście Jezuickie. Dziękowali za to, że kiedy zwracają się z prośbą o przeznaczenie środków 

czy to na wyposażenie, na remont remizy czy też właśnie na zakup samochodów zawsze 

odpowiadają pozytywnie na ten apel. Rozumieją potrzebę bezpieczeństwa, potrzebę wymiany 

starego taboru na nowy. Serdecznie dziękowali radnym za dobroć jaką kierują do Ochotniczych 

Straży Pożarnych, nie tylko dla Ujścia Jezuickiego, ale wcześniej dla OSP Hubenice 

i pozostałych jednostek OSP na terenie gminy. 

Marek Mosio - Przewodniczący Rady Gminy w imieniu wszystkich radnych również bardzo 

serdecznie dziękował Panu Posłowi za współpracę. Dziękował za to wsparcie dzięki, któremu 

ten samochód a także sprzęt mógł zostać zakupiony 

W dyskusji głos zabrali: 

Poseł na Sejm RP Piotr Sak dziękował za trud, wysiłek pracy radnego. Gratulował sukcesu. 

Dziękował za wyróżnienia za swoją pracę. Powiedział. że nie jest to tylko jego praca, ale praca 

wszystkich posłów i senatorów z tego okręgu. Odpowiedział na skierowane do niego pytania 

i wnioski, i tak: 

− odnosząc się do działań związanych z węglem i projektem osłonowym, który jest 

przygotowany obecnie przez rząd trzeba w pierwszej kolejności (mówił) podkreślić, że 

przepisy te nie weszły jeszcze w życie, są w przebiegu legislacyjnym. Wprawdzie Sejm 

je uchwalił, ale jest jeszcze procedura senacka a tam różne rzeczy się dzieją. Czasami 

trwa to30 dni. I zostaje jeszcze później kwestia podpisania przez prezydenta. Generalnie 

będzie wyglądało to w ten sposób, iż będą bazy centralne osób zainteresowanych, czyli 

potencjalnych kupców zainteresowanych zakupem węgla. I tutaj zostało raptem kilka 

dni do zgłoszenia się do rejestru, tak żeby móc aplikować, bo będzie specjalna baza 

internetowa, baza powszechna, w której będzie się zgłaszało elektronicznie albo 

poprzez jednostki Poczty Polskiej. Warunkiem niezbędnym jest to, żeby zgłosić 

wniosek do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków, bo to będzie warunkowało 

możliwość korzystania z tego projektu. W tym momencie jeszcze nie ma przepisów 
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wykonawczych. Ustawa musi wejść w życie a będzie to najprawdopodobniej we 

wrześniu. 

− Odnośnie potoku powiedział, że jako Poseł może jedynie prosić, monitować, ale 

niestety nie może tutaj przyłożyć takiego rewolwera prawnego poselskiego 

i powiedzieć, że ta inwestycja absolutnie musi być zrealizowana. 

Franciszek Dymon mówił jeszcze, że martwi go sprawa procedowania ustawy dotyczącej 

węgla. Oby nie trwało to do sezonu grzewczego. Poruszył też temat dotyczący ceny płodów 

rolnych a szczególnie soi, która sprowadzana będzie z Ukrainy. 

Piotr Sak poinformował, że jeśli chodzi o projekt ustawy dotyczący działań osłonowych to sejm 

w ciągu dwóch dni tą ustawę przyjął. Odnośnie ceny soi i sprowadzania jej z Ukrainy to 

sprowadzać będziemy duże ilości, ale nie soi tylko zbóż. Na ten moment będzie to raczej 

tranzyt. Wydaje się, że Polska nie będzie miejscem docelowym. Mówił też o zabezpieczeniu 

żywnościowym. 

Następnie Teresa Kaczmarska – kierownik GZOZ powiedziała, że chciałaby bardzo serdecznie 

pogratulować Panu Wójtowi uzyskania wotum zaufania i absolutorium. Zwróciła się 

z informacją, że 30 czerwca kończy się umowa na użyczenie gabinetu rehabilitacji, która 

podpisana jest z Urzędem Gminy. Miała być podjęta jakaś decyzja w tej sprawie. Do dnia 

dzisiejszego nikt z nią jako kierownikiem na ten temat nie rozmawiał. Właściwie to po ostatnich 

wydarzeniach, które były ze strony Urzędu Gminy odnosi wrażenie, że już została odwołana 

i wobec tego dzisiaj złożyła wypowiedzenie z pracy, mimo że funkcję kierownika miała pełnić 

do 2026 roku. Wypowiedzenie złożyła z pracy zarówno jako kierownik jak i lekarz. Tak, że 

widzimy się jeszcze 3 miesiące (powiedziała). Wobec tego postanowiła bardzo serdecznie 

podziękować za te 28 lat, które spędziła na terenie gminy.  

Ad.15. 

W związku z tym, że nikt więcej nie wyrażał chęci zabrania głosu a porządek obrad został 

wyczerpany Pan Przewodniczący zamknął XXXIX Sesję Rady Gminy VIII Kadencji 

serdecznie dziękując wszystkim za przybycie. Kolejny raz widzimy się po wakacjach. 

Sesja zakończyła się o godzinie 1446. 

 

Protokółowała : Bożena Landowska 

Obradom przewodniczył :Marek Mosio 

 


